

中国科技核心期刊
中国科技论文统计源期刊
美国《化学文摘》(CA)收录期刊
波兰《哥白尼》(IC)收录期刊
美国《剑桥科学文摘》(CSA)收录期刊

ISSN 1007-1237
CN 46-1049/R
CODEN HYXAAM

海南医学院 学报

JOURNAL OF HAINAN MEDICAL UNIVERSITY



中国核心期刊（遴选）数据库收录期刊
中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊
中文生物医学期刊文献数据库收录期刊
中国生物学文献数据库收录期刊
中文科技期刊数据库收录期刊
《中国生物学文摘》收录期刊
《中华首席医学网》全文收录期刊
CCEPS中文电子期刊服务全文收录期刊
《中文科技资料——医药卫生》收录期刊

5

2016

第22卷 第5期
Vol.22 No.5

ISSN 1007-1237

05 >

9 771007 123030

海南医学院学报

Journal of Hainan Medical University

半月刊 第 22 卷第 5 期(总第 156 期) 2016 年 3 月出版 1995 年 5 月创刊

主管

海南省教育厅

主办

海南医学院

编辑

海南医学院编辑委员会

出版

《海南医学院学报》编辑部
http://hnyy.chinajournal.net.cn
地址: 海南省海口市学院路 3 号 (571199)
电话: +86-898-66893391
传真: +86-898-66890465
E-mail: hnyxyb@126.com

名誉主编

焦解歌

主编

刘军保

执行主编

屈顺海

印刷

海口永发印刷厂有限公司

发行

海南省报刊发行局

国内外公开发行

订购

全国各地邮政局
邮发代号 84-14

广告许可证

琼工商广字 018 号

中国标准刊号

ISSN 1007-1237
CN 46-1049/R

国际期刊 CODEN 编号

CODEN: HYXAAM

定价

每期 15.00 元

出版日期

2016 年 3 月 14 日

2016 年 版权归属主办单位所有

目 次

【基础医学】

- 急性心肌缺血再灌注家兔模型左心室三层心肌间 Cx43 表达异质性的改变 钟江华, 陆士娟, 陈小盼, 等 (417)
臭氧水冲洗促进大鼠铜绿假单胞菌感染创面愈合的实验研究 叶菊花, 黄俊武, 石红云 (420)
重组人促红细胞生成素对感染致肝肾损伤及内质网应激的保护作用 江燕丽, 姬生威, 苏梅芳, 等 (424)
不明原因复发性流产患者绒毛组织中 miR-155 表达及其与凋亡分子、血管新生分子的关系 杜宏英, 佐满珍, 王巧玲, 等 (428)

【临床医学】

- 维生素 C 联合阿托伐他汀钙对血液透析患者氧化应激与微炎症状态的影响 鲍恩昊, 朱爱国, 王志宏 (431)
银杏叶片联合硝苯地平片对高血压患者血栓前状态相关指标的影响 周萍, 刘秀红, 杜亚平, 等 (435)
糖尿病合并骨质疏松症患者炎症因子、脂肪因子变化的研究 李凝旭, 涂艳, 刘晓霞, 等 (438)
阿托伐他汀联合拜阿司匹林对糖尿病患者炎症因子、血管内皮功能及心血管事件的影响 王红, 龚平 (441)
维生素 B₁ 联合二甲双胍治疗 2 型糖尿病对同型半胱氨酸的影响 耿娜, 邵辉, 刘虎 (444)
急性肾小球肾炎早期肾损伤评估中 Cys C、BUN、sCr 检测的意义 张洪, 徐革 (447)
不同术式治疗中低位直肠阴道瘘的疗效对比分析 王慧娟, 冯晓兰, 杨军, 等 (450)
亚低温辅助治疗对颅脑外伤患者去骨瓣减压术后恢复情况的影响 杜江 (453)
神经内镜手术与传统显微手术治疗垂体腺瘤的临床价值比较 胡伟, 李航, 谢卓常, 等 (457)

[期刊基本参数] CN 46-1049/R * 1995 * m * A4 * 104 * zh * P * ¥15.00 元 * 1000 * 32 * 2016-5

低位 B-Lynch 缝合术对前置胎盘剖宫产术月经周期恢复及性激素水平的影响	张素兰,冯万成,米 岩(460)
MMP-2、MVD 及 MEK-2 在子宫内膜异位症中的表达及临床意义	张 伟,胡倩倩,王 璐,等(463)
气雾型布地奈德联合孟鲁司特钠治疗小儿咳嗽变异性哮喘疗效及对肺功能和血清炎症因子的影响	吴海丽,李贤斌(467)
尼妥珠单抗靶向治疗联合常规化疗方案治疗晚期非小细胞肺癌疗效分析	徐海平 , 吴慧娟 , 石商双(470)
晚期非小细胞肺癌患者接受冷冻消融序贯化疗后的肿瘤恶性程度评估	姚淑晖 (474)
重复经颅磁刺激联合度洛西汀治疗广泛性焦虑障碍患者的临床价值	任季冬,阮洪梅,胡 宇(477)
七氟醚潮气量法麻醉诱导对患者左心功能及炎症因子的影响	卢孙山,黄鹏翰,梅 攀,等(481)
注射用丹参多酚酸盐辅助治疗脑梗死患者临床研究	刘红梅,肖艳林(484)
长春西汀对突发性耳聋患者血液流变的影响	马 聪,徐文强(488)
香菊胶囊对变应性鼻炎患者 IgE、IL-4、IL-8 及 EOS 的影响	张 苗(490)
彩色多普勒超声对肝硬化门、脾静脉血流动力学检测的临床意义	刘建霞(493)
彩色多普勒超声在肝硬化门脉高压食管静脉曲张破裂出血中的价值	杨海荣(496)
心脏彩超测定 Tei 指数用于胸腔镜下与开胸肺叶切除术后心肌功能的临床评估	贾咏梅,付义敏,赵 华(499)
卵巢癌患者经阴道彩色多普勒血流特征分析及其对肿瘤恶性程度的评估价值	胥琳璟,刘国江,欧丽红,等(503)
开角型青光眼患者治疗前、后眼底血流状态的变化	文 华,赵小琴 (506)
光动力疗法联合 Lucentis 玻璃体腔注射治疗脉络膜新生血管疾病的疗效评估	苏延梅 (509)
原发性干燥综合征腮腺超声表现及对病情严重程度的判断价值	田 岚,杨 静,张 羽,等 (512)
阿维 A 联合窄谱中波紫外线对寻常型银屑病疗效研究	韩雪松,岳致丰,田 坤,等(516)
【综述·讲座】	
乳腺癌中转录因子 Twist 表达及生物学效应的研究进展	覃 天 (518)

海南医学院学报

编辑委员会

顾问:白志勤 廖小平
李永春
名誉主编:焦解歌
主编:刘军保
副主编:陈玉民 陈志斌
执行主编:屈顺海

中国编委(以下按姓氏笔画排列)

邓芳成 王宇田 白志明 刘明生
孙公凯 李 羲 肖劲逐 杨世忠
杨建军 张彩虹 孟志斌 易西南
郝新保 钱士匀 涂 蓉 黄元华
董克家 谢祁阳 蔡望伟 谭光宏

国际编委

Nigel J. Temperton (英国)
Jimmy Thomas Efird (美国)
Guido Favia Camerino (意大利)
Malcolm K. Jones(澳大利亚)
Viroj Wiwanitkit (泰国)
Farouk M. F. El-sabban(美国)
F. Dewolfe Miller(美国)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad(马来西亚)
Usa Lek-Uthai(泰国)
Kabkaew L. Sukontason(泰国)
Kom Sukontason(泰国)
Kusal K Das(印度)
Luca Vannucci(捷克共和国)
Asad U Khan(印度)
Nilanjan Chakraborty(印度)
Amere Subbarao Sreedhar(印度)
Liang Qiao(香港)

英文编辑

F. Dewolfe Miller(美国)
Guido Favia Camerino (意大利)
Usa Lek-Uthai(泰国)
Malcolm K. Jones(澳大利亚)
Viroj Wiwanitkit(泰国)
Jimmy Thomas Efird (美国)
Luca Vannucci(捷克共和国)
Farouk M. F. El-sabban(美国)
Nigel J. Temperton (英国)
Asad U Khan(印度)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (马来西亚)

Journal of Hainan Medical University

Semimonthly

Vol. 22 No. 5 (Total 156)

Mar. 2016

Competent Authority

Educational Department of Hainan Province

Sponsored by

Hainan Medical University

Edited by

Editorial Committee of Journal of Hainan Medical University

Published by

Editorial Department of Journal of Hainan Medical University

<http://hnyy.chinajournal.net.cn>

Address: No. 3 Xuanyuan Road, Haikou, Hainan 571199

Tel: +86-898-66893391

Fax: +86-898-66890465

E-mail: hnyyxyb@126.com

Publishing Contact Person: Zhang Xian-di

Reputation Editor-in-Chief

JIAO Jie-ge

Editor-in-Chief

LIU Jun-bao

Executive Editor-in-Chief

QU Shun-hai

Printed by

Yongfa Printing Plant in Haikou

Distributor

Distribution Bureau of Newspaper Magazine in Hainan Province

Publication at Home and Abroad

Domestic Subscription: Domestic Local Post Office

Postal Distributing Code

84-14

Advertisement License

Qiong 018

Chinese Standard Periodical Number

ISSN 1007-1237

CN 46-1049/R

CODEN:

HYXAAM

Price

¥15.00

Publishing Date

14th Mar. 2016

Copyright© 2016 by the Sponsors

Contents

- Changes of transmural heterogeneity of Cx43 expression in acute myocardial ischemia reperfusion ZHONG Jiang-hua, LU Shi-juan, CHEN Xiao-pan, et al. (417)
- Experimental study of ozone water rinse in promoting wound healing in rats with Pseudomonas aeruginosa infection YE Ju-hua, HUANG Jun-wu, SHI Hong-yun (420)
- Protective effect of recombinant human erythropoietin on liver and kidney injury as well as endoplasmic reticulum stress caused by infection JIANG Yan-li, JI Sheng-wei, SU Mei-fang, et al. (424)
- miR-155 expression in villus tissue of patients with recurrent spontaneous abortion and its relationship with apoptosis molecules and angiogenesis molecules DU Hong-ying, ZUO Man-zhen, WANG Qiao-ling, et al. (428)
- Effect of vitamin C combined with atorvastatin calcium on oxidative stress and micro-inflammation in patients with hemodialysis BAO En-hao, ZHU Ai-guo, WANG Zhi-hong (431)
- Influence of ginkgo leaf tablets combining with nifedipine tablets on relevant indexes of pre-thrombotic state in hypertension patients ZHOU Ping, LIU Xiu-hong, DU Ya-ping, et al. (435)
- Changes of inflammatory factors and adipokines in patients with diabetic osteoporosis LI Ning-xu, TU Yan, LIU Xiao-xia, et al. (438)
- Effect of atorvastatin combined with aspirin on inflammatory factors, endothelial function and the cardiovascular events with diabetic patients WANG Hong, GONG Ping (441)
- Therapeutic effects of Vitamin B₁ combined with metformin on type 2 diabetes patients and influence on homocysteine level GENG Na, QI Hui, LIU Hu (444)
- Significance of Cys C, BUN and sCr level detection in assessment of early renal damage of acute glomerulonephritis ZHANG Hong, XU Ge (447)
- Comparative analysis of the effect of different surgical methods on the low rectovaginal fistula WANG Hui-juan, FENG Xiao-lan, YANG Jun, et al. (450)
- Effect of mild hypothermia auxiliary therapy on recovery of patients with craniocerebral trauma after decompressive craniectomy DU Jiang (453)
- Effects comparison of neuroendoscopic surgery and traditional microsurgery for pituitary adenoma HU Wei, LI Hang, Xie Zhuo-chang, et al. (457)

Editorial Board of Journal of Hainan Medical University

Consultants

BAI Zhi-qin, LIAO Xiao-ping,
LI Yong-chun

Reputation Editor-in-Chief

JIAO Jie-ge

Editor-in-Chief

LIU Jun-bao

Associate Editor-in-Chief

CHEN Yu-min, CHEN Zhi-bin

Executive Editor-in-Chief

QU Shun-hai

Members of Editorial Board

Nigel J. Temperton (UK)
Jimmy Thomas Efird (USA)
Guido Favia Camerino (Italy)
Farouk M. F. El-sabban (PhD, U. S. A.)
F. Dewolfe Miller (PhD, U. S. A.)
Malcolm K. Jones (PhD, Australia)
Viroj Wiwanitkit (MD, Thailand)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)
Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)
Kabkaew L. Sukontason (PhD, Thailand)
Kom Sukontason (PhD, Thailand)
Kusal K Das (PhD, India)
Luca Vannucci (PhD, Czech Republic)
Asad U Khan (PhD, India)
Nilanjan Chakraborty (PhD, India)
Amere Subbarao Sreedhar (PhD, India)
Liang Qiao (PhD, Hongkong)
DENG Fang-cheng (MD, China)
WANG Yu-tian (MD, China)
BAI Zhi-ming (MD, China)
LIU Ming-sheng (MD, China)
SUN Gong-kai (MD, China)
LI Xi (MD, China)
XIAO Jin-zhu (MD, China)
YANG Shi-zhong (MD, China)
YANG Jian-jun (MD, China)
ZHANG Cai-hong (MD, China)
MENG Zhi-bin (MD, China)
YI Xi-nan (MD, China)
HAO Xin-bao (MD, China)
QIAN Shi-yue (MD, China)
TU Rong (MD, China)
HUANG Yuan-hua (MD, China)
DONG Ke-jia (MD, China)
XIE Qi-yang (MD, China)
CAI Wang-wei (MD, China)
TAN Guang-hong (MD, China)

English Editors

F. Dewolfe Miller (PhD, U. S. A.)
Guido Favia Camerino, Italy
Usa Lek-Uthai (PhD, Thailand)
Malcolm K. Jones (PhD, Australia)
Viroj Wiwanitkit (PhD, Thailand)
Jimmy Thomas Efird Honolulu, USA
Luca Vannucci (PhD, Czech Republic)
Farouk M. F. El-sabban (PhD, U. S. A.)
Nigel J. Temperton London, UK
Asad U Khan (PhD, India)
Nazni Bte Hj. Wasi Ahmad (PhD, Malaysia)

Effect of low B-Lynch suture on menstrual cycle recovery and sex hormone levels in patients after cesarean section for placenta previa *ZHANG Su-lan, FENG Wan-cheng, MI Yan* (460)

MMP-2, MVD, MEK-2 expression and clinical significance of endometriosis *ZHANG Wei, HU Qian-qian, WANG Lu, et al.* (463)

Efficacy of aerosol budesonide combined with montelukast in treatment of children with cough variant asthma and its influence on lung function and serum inflammatory factor *WU Hai-li LI Xian-bin* (467)

Effects of Nimotuzumab targeted therapy combined with conventional chemotherapy on advanced non-small cell lung cancer *XU Hai-ping, WU Hui-juan, SHI Shang-shuang* (470)

Evaluation of tumor malignancy in patients with advanced non-small cell lung cancer after cryoablation sequential chemotherapy *YAO Shu-hui* (474)

Clinical effects of repetitive transcranial magnetic stimulation combined with dutoxetine on patients with generalized anxiety disorder *REN Ji-dong, RUAN Hong-mei, HU Yu* (477)

Influence of anesthesia induced by Sevoflurane inhalation using tidal volume method on left ventricular function and inflammatory factors *LU Sun-shan, HUANG Peng-han, MEI Pan, et al.* (481)

Effects of salvianolate injection adjuvant therapy on patients with cerebral infarction *LIU Hong-mei, Xiao Yan-lin* (484)

Study on the influence of vincristine for the hemorheology of patients with sudden deafness *MA Cong, XU Wen-qiang* (488)

Influence of Xiangju capsule on the levels of IgE, IL-4, IL-8, and EOS in patients with allergic rhinitis *ZHANG Qian* (490)

Clinical significance of color Doppler ultrasound in the detection of hepatic cirrhosis and splenic venous hemodynamics *LIU Jian-xia* (493)

Value of color Doppler ultrasound in the diagnosis of portal hypertension liver cirrhosis merged with esophageal variceal bleeding *YANG Hai-rong* (496)

Clinical study of echocardiography detection of Tei index for evaluation of myocardial function after thoracoscopy and thoracotomy pulmonary lobectomy *JIA Yong-mei, FU Yi-min, ZHAO Hua* (499)

Characteristic analysis of transvaginal color Doppler blood flow in patients with ovarian cancer and its evaluation value for malignancy of tumor *XU Lin-jing, LIU Guo-jiang, OU Li-hong, et al.* (503)

Change of fundus blood flow state of patients with open-angle glaucoma after treatment *WEN Hua, ZHAO Xiao-qin* (506)

Efficacy evaluation of photodynamic therapy combined with intravitreal injection of Lucentis therapy for choroidal neovascularization *SU Yan-mei* (509)

Characteristics of parotid gland ultrasonography in patients with primary sjogren's syndrome and its diagnosis value *TIAN Lan, YANG Jing, ZHANG Yu, et al.* (512)

Efficacy of acitretin combined with narrow band ultraviolet B in the treatment of psoriasis vulgaris *Han Xue-song, Yue Zhi-feng, Tian Kun, et al.* (516)



海南医学院学报

1995年5月创刊·半月刊
2016年第22卷第5期(总第156期)

JOURNAL OF HAINAN MEDICAL UNIVERSITY

Started in 1995, Semimonthly
No.5 Vol.22 Sum.156 2016

主管单位 海南省教育厅
主办单位 海南医学院
编辑单位 海南医学院学报编辑委员会
主编 刘军保
执行主编 屈顺海
出版单位 海南医学院学报编辑部
印刷单位 海口永发印刷厂有限公司
发行范围 国内外公开发行
发行 海口市邮政局
订阅 全国各地邮政局
电话 (0898) 66893391
传真 (0898) 66890465
地址 海南省海口市学院路(571199)
电子信箱 hnyxyb@126.com
主页 [Http://hnyy.cbpt.cnki.net](http://hnyy.cbpt.cnki.net)
出版日期 2016年3月14日

Competent Authorities: Education Department of Hainan Province
Sponsored by: Hainan Medical University
Edited by: Editorial Committee of Journal of Hainan Medical University
Editor-in-Chief: LIU Jun-bao
Executive Editor-in-Chief: Qu shun-hai
Publishing: Editorial Board of Journal of Hainan Medical University
Printing by: Yongfa Printing Plant in Haikou
Distributing Range: Public Availability Domestic and Overseas
Distributor: Post Bureau of Haikou
Domestic Subscription: Post Offices All Over China
Telephone: (0898) 66893391
Fax: (0898) 66890465
Address: Xueyuan Road, Haikou, Hainan (571199)
Email Address: hnyxyb@126.com
Home Page: [Http://hnyy.cbpt.cnki.net](http://hnyy.cbpt.cnki.net)
Published on: Mar. 14th 2016

ISSN 1007-1237
CN 46-1049/R

广告许可证: 琼工商广字018号 邮发代号: 84-14 定价: 15.00元